
 

 
 

Protokoll fört vid sammanträde med guvernörsrådets arbetsutskott, GRAU, protokoll nummer 
1 verksamhetsåret 2022 - 2023 

 
 

Tid: Måndag den 15 augusti 2022, klockan 09.-12.30 
Plats: Via zoom 

 
Närvarande: GRO Bengt Persson, IPGRO Alf-Göran Andersson, VGRO Pia Rundberg, Controller Annica 
Nordell, stadgesekreterare Alf Bakken. 

 
§ 1 Mötets öppnande. 

GRO Bengt Persson hälsade välkommen till verksamhetsårets första möte med 
guvernörsrådets arbetsutskott, verksamhetsåret 2022 – 2023, och förklarade mötet för öppnat.  

 
§ 2 Anmälan av tillkommande ärenden att behandlas under § 14. 

a) Anders Rendik – om Ukraina 
b) Fastställande av budget som beslutades på RM. 
c) Hjälpfonden 
d) Push Sverige 
e) Avtal Tullverket 
f) NSR 2023 
g) Uppvaktning jubilerande klubbar 

 
Övriga frågor att behandlas under § 15. 
a) Handboken 
b) Skrivelse från DG-gruppen 
c) Istvan Konscik 

 
§ 3 Fastställande av dagordningen. 

Föreliggande förslag till dagordning fastställes. 
 

§ 4 Protokoll från GR1 (avhållit i Montreal) 
GRAU beslutar att med godkännande lägga protokollet till handlingarna. 

 
§ 5 Beslutskontrollen 2022-08-08. Bilaga 23. 
 GRAU gör en genomgång av föreliggande beslutskontroll 

 
§ 6 Ekonomi och budget, juni 2022. Bilaga 5,6,7. 

GRAU noterar rapporterna och överlämnar dom till GR 2.  
GRAU önskar även se de ekonomiska rapporterna per 2022-08-15 
GRAU får information att placeringskommitteen har haft möte. Protokoll kommer. 
 

§ 7 Lions Sveriges kontor. 
GRAU önskar schema för personalens ev hemarbete.  

 
§ 8 Rapporter från kommittéer och arbetsgrupper. 

 
a) Koordinatorn för ledarutveckling. Bilaga 25. 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
b) Koordinatorn för medlemsutveckling samt GMA  



Ingen rapport 
 
c) Koordinatorn för serviceutveckling. Bilaga 26. 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
d) Koordinatorn för New Voices. Bilaga 31. 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
e) MD:s LEO-Ungdomssektion. Bilaga 24. 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
f) MD:s LCIF coordinator. Bilaga 21 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
g) Kommittén för funktionsvariationer  
Ingen rapport 

 
h) Stiftelsen Barndiabetesfonden. Bilaga 14 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 
 
i) Bring Quality to Life  Bilaga 8, 9, 10 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
j) MD:s miljökoordinator Bilaga 16  
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2 

 
k) MD:s hedersråd 
Ingen rapport 
 
l) MD:s projektkoordinator. Bilaga 15 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
m) Water means life 
Ingen rapport 

 
n) Lions Club international 
Ingen rapport. 
 
o) Nordiska samarbetsrådet  Bilaga 27 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
p) Europaforum, Zagreb 
GRAU noterar att GRO, vGRO, Mursal Isa, WML samt Bert Engström, YED skall deltaga 

 
q) Insamlingsstiftelsen Sveriges Lions Hjälpfond 
Återkommer på annan punkt 

 
r) Stiftelsen Lions Quest 

Ingen rapport 
 

s) Kommittén för ungdomsverksamhet 
Ingen rapport 

 
t) MD:s PR-Info kommitté. Bilaga 18,19,20 

GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 
 
u) Koordinatorn för My LCI 

Ingen rapport 



 
v) Koordinatorn för GDPR Bilaga 28,29  

GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2 
 

w) MD:s rådgivande placeringsgrupp 
Ingen rapport 
 

x) Riksmöteskommittén. Bilaga 11, 12, 13 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
y) Riksvalsnämnden  

Ingen rapport 
 

z) Konungens jubileumsfond. Bilaga 22 
GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 

 
§ 9 Uppdrag till stadgekommittén 
  GRAU utser till ny stadgekommitté inkommande stadgesekreterare och IPGRO 
 
§ 10 Bevakningsärende gällande medlemsutvecklingen i distrikt N 

 Idag, är medlemsantalet i distrikt N är ca 1100 medlem och förvarning finns att fler klubbar 
kommer att läggas ner. GRAU diskuterade olika alternativ 

 
§ 12 IP Brian Sheehans besök på GR2 

 GRO Bengt Persson redogjorde för det tänkta schemat under IP Brian Sheehans besök, som 
varar under tiden 24/8 tom 28/8 2022. 

 
§ 13 MD:s hemsida. 

GRAU har gett i uppdrag till MD:s IT-ansvarige att i samråd med personalen på kontoret 
se över hemsidan samt att uppdatera densamma 
 

§ 14 Tillkommande ärenden och övriga frågor. 
 

Tillkommande ärenden. 
a) Rapport från Anders Rendik avseende hans arbete med Ukraina. 
GRAU har fått förhandsinfo att man önskar detta som ett MD-projekt. ID har fått uppdraget. 

 
b) Sammanställning av utbetalade medel från MD till Ukraina 
GRAU önskar tydligare information på vår hemsida. Annica Nordell fick i uppdrag att redovisa 
detta samt reviderad budget på GR 2 
 
c)Mål för Hjälpfonden. Bil 17    GRAU noterar rapporten och överlämnar den till GR 2. 
 

D) Ansökan från PUSH Sverige 
Ansökan har kommit in till Lions om bidrag för resa till den kommande COP27-konferensen i 
Egypten. 
GRAU avslår ansökan 
 
E) Tullverket  

GRAU diskuterade avtal med Tullverket gällande sökhundar och även avtal gällande 
diabeteshundar. Man hänvisar ärendet till GR 3 

 
f) NSR 2023, Borås 

Totalt 10 st skall bjudas in och utses på GR2. Det är GRO, vGRO, IPGRO och samtliga DG. 
 

g) Uppvaktning av jubilerande klubbar 
GRAU fastställde att det inte är MD som skall uppvakta, utan det gör det aktuella distriktet. 

 



§ 15 Övriga frågor 
a) Handboken 
Tyvärr är handboken försenad pga semestertider för personalen. Tanke väcktes att åter göra 
handboken digital.  
 
b) Inkommen skrivelse från DG-gruppen 
DG-gruppen har upprättat en lång skrivelse om arbetet inom GR. Tyngdpunkten skall vara 
medlemsutvecklingen! GRAU anser att skrivelsen skall beaktas och fortsätter med frågan. 
 
c) Istvan Konscik  
GRAU bordlade frågan om samarbete med MD 101. 
 
Water Means Life 
Mursal Isa har gjort förfrågan om sponsring av tankbil för transport av vatten, då man inte skall borra i 
”trean”. GRAU återremitterar ärendet då ytterligare information behövs, bla om LCIF grants. 

 
 

§ 16 Nästa möte med GRAU 
Nästa möte hålls digitalt måndagen den 7 november 2022. 
 
 

§ 97 Mötet avslutas. 
IPGRO tackade GRO för ett väl genomfört och trevligt möte. 
GRO tackade för ett innehållsrikt möte och avslutade detsamma. 

 
 

Bengt Persson Pia Rundberg 
GRO VGRO 
Ordförande Sekreterare 

 
 

Alf-Göran Andersson                     Annica Nordell 
IPGRO            Controller 
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Lions Club International MD 101
01/06-2022 -  30/06-2022


IB IB Utfall UB


Tillgångar Årets början Perioden Perioden Perioden


Kundfordringar 9 566 112 909 -56 888 56 021


Avräkningar 35 689 -964 429 943 989 -20 440


Upplupna intäkter 212 388 141 727 171 259 312 986


Likvida medel 2 716 2 716 0 2 716


SEB 1 756 723 7 117 334 646 405 7 763 739


Marginalen 950 000 950 000 0 950 000


Lannebo, Corp. Bond A 3 395 135 3 395 135 -64 951 3 330 184


SBAB 3 000 000 3 000 000 0 3 000 000


Landshypotek 3 000 000 3 000 000 0 3 000 000


Summa 12 362 217 16 755 392 1 639 814 18 395 206


Övriga tillgångar -24 532 -56 581 -2 493 -59 074


Summa tillgångar 12 337 686 16 698 811 1 637 321 18 336 132


Skulder


Uppl kostnader/intäkter -115 995 -54 468 -56 292 -110 760


Leverantörsskulder -71 983 -221 258 -354 334 -575 592


Kortfr skuld 0 0 0 0


Avsättning ID kandidat -110 306 -76 506 0 -76 506


Skatter -26 615 -27 924 -104 -28 028


Uppl semesterskulder -111 311 -111 311 -33 119 -144 430


S:a kortfristiga skulder -436 210 -491 467 -443 849 -935 316


Projekt -8 593 652 -13 063 814 -1 656 346 -14 720 161


Lions Quest -496 379 -552 856 158 186 -394 671


Barndiabetes -103 374 -151 889 0 -151 889


RM regl fond -221 655 -221 655 0 -221 655


S:a proj o avsättningar -9 415 061 -13 990 215 -1 498 161 -15 488 375


Eget kapital -1 000 000 -1 000 000 0 -1 000 000


Balanserade vinster/förluster -1 110 046 -1 110 046 0 -1 110 046


S.a eget kapital -2 110 046 -2 110 046 0 -2 110 046


Tidigare års resultat -376 369 -376 369 0 -376 369


Periodens resultat 0 269 286 304 689 573 975


S:a skulder o Eget kapital -12 337 686 -16 698 811 -1 637 321 -18 336 132


2022-07-01 / BL


2022-2023
Bil 05-22-23
2022-07-25








Lions Club International MD 101


2021-22 2021-22 2020-21 2021-22 2021-22 2020-21 2021-22 2021-22


01/06.2022  - 30/06.2022 JUNI JUNI JUNI Ackumulerat Ackumulerad Ackumulerat ÅRS ÅRS


Utfall budget Utfall Utfall budget Utfall Prognos budget


Intäkter


Nationella avgifter 0 0 0 2 738 275 2 765 000 2 985 498 2 738 275 2 765 000


Försäljning  31 196 38 000 10 653 206 747 456 000 99 653 206 747 456 000


Handbok 0 0 0 68 441 30 000 42 535 68 441 30 000


The Lion 69 000 0 69 000 136 759 139 440 135 454 136 759 139 440


Stim/Sami 0 0 0 218 341 310 000 313 740 218 341 310 000


Annonsförsäljning Tidn Lion 0 0 0 0 3 750 0 0 3 750


VDG-utbildning 25 000 0 0 25 000 25 000 0 25 000 25 000


LCI ers. Porto 743 625 0 10 757 7 500 3 176 10 757 7 500


Vidarefakt. YE kostnader 0 0 0 0 0 0 0 0


LCI ers. ZO-utbildning 0 0 0 0 0 0 0 0


LCI ers. RLLI-utbildning 0 0 0 0 105 000 0 0 105 000


Convention Resenärer 0 0 0 0 0 35 0 0


Vidarefakt. NSR Kostnader 0 0 0 0 25 000 0 0 25 000


Vidarefakt. RM Kostnader 0 0 0 0 0 0 0 0


Vidarefakt. EF Kostnader 0 0 0 0 0 0 0 0


LCI . Women In Lions 0 0 0 0 0 0 0 0


LCI ers. PR stöd 0 12 500 0 0 25 000 0 0 25 000


LCI GLT / GMT Area Training 0 0 0 0 0 0 0 0


LCI GST 0 0 0 0 0 0 0 0


Anm. Avg. seminarier 0 0 0 0 0 0 0 0


LQ Administration 0 4 000 4 000 48 000 48 000 48 000 48 000 48 000


AF Bidrag 0 0 0 0 0 0 0 0


Övr ersättningar o intäkter 2 0 3 20 0 19 20 0
Summa intäkter 125 940 55 125 83 655 3 452 339 3 939 690 3 628 109 3 452 339 3 939 690


Kostnader


Varor -36 939 -28 000 -1 887 -166 969 -336 000 -61 329 -166 969 -336 000
GRO -23 930 -5 833 0 -107 403 -70 000 -6 935 -107 403 -70 000
VGRO -9 849 -3 333 -13 915 -51 763 -40 000 -44 767 -51 763 -40 000
GR -5 121 -7 333 0 -254 280 -88 000 -119 058 -254 280 -88 000
AU -8 574 -2 083 -1 710 -34 604 -25 000 -20 223 -34 604 -25 000
IT 0 -1 250 0 0 -15 000 -7 695 0 -15 000
RM -2 475 0 0 -355 499 -275 000 -188 397 -355 499 -275 000
NSR 0 0 0 0 -260 000 -95 345 0 -260 000
EF 0 0 0 -99 454 -60 000 0 -99 454 -60 000
Convention 0 0 0 -8 395 -1 500 -250 -8 395 -1 500
Övriga Kommittér -1 612 -17 500 -15 000 -31 073 -45 000 -29 536 -31 073 -45 000
GLT 0 -1 667 0 -13 816 -20 000 -4 550 -13 816 -20 000
GMT -4 411 -1 667 0 -35 414 -20 000 -2 735 -35 414 -20 000
GST, IR/HJ, BQtL -14 316 -3 333 0 -58 842 -40 000 -3 535 -58 842 -40 000
ZO-Utbildning 0 0 0 0 -25 000 0 0 -25 000
VDG-Utbildning -6 293 -2 833 -902 -75 983 -34 000 -36 002 -75 983 -34 000
RLLI -Utbildning 0 0 0 -1 032 -140 000 -330 -1 032 -140 000
IR/HJ 0 0 0 0 0 0 0 0
Medlemsutveckling 0 -4 167 0 -8 478 -50 000 0 -8 478 -50 000
YE 0 -833 0 -15 714 -10 000 -7 310 -15 714 -10 000
RVN -12 986 -6 600 0 -39 557 -19 800 -9 749 -39 557 -19 800
Hedersrådet -1 975 -1 000 0 -12 442 -12 000 0 -12 442 -12 000
Riksmötes gruppen -21 201 -4 167 -5 505 -71 165 -50 000 -21 652 -71 165 -50 000
Framtidsgruppen 0 0 0 0 0 0 0 0
Women In Lions 0 0 0 0 0 0 0 0
PR 0 -4 167 -6 250 -38 156 -50 000 -29 538 -38 156 -50 000
The Lion 0 0 -34 994 -236 518 -219 750 -231 591 -236 518 -219 750
STIM/SAMI 0 0 0 -218 327 -310 000 -313 934 -218 327 -310 000
Handboken 0 0 0 -67 909 -20 000 -40 794 -67 909 -20 000
Personal -177 184 -78 689 -175 904 -1 347 601 -1 219 264 -1 358 388 -1 347 601 -1 219 264
Administration -96 684 -116 812 -110 119 -640 335 -590 740 -646 350 -640 335 -590 740
Summa kostnader -423 550 -291 267 -366 185 -3 990 729 -4 046 054 -3 279 991 -3 990 729 -4 046 054


Resultat före avskrivningar -297 610 -236 142 -282 530 -538 389 -106 364 348 118 -538 389 -106 364
Kostnader för avskrivn o avsättn 0 0 0 0 0 0 0 0
Finansiella intäkter och kostnader -7 079 1 000 10 843 -7 079 12 000 28 251 -7 079 12 000
Extraordinära intäkter o kostnader 0 0 0 -28 506 0 0 -28 506 0


-304 689 -235 142 -271 687 -573 975 -94 364 376 369 -573 975 -94 364


Resultat -304 689 -235 142 -271 687 -573 975 -94 364 376 369 -573 975 -94 364


2022-07-01 / BL


2022-2023
Bil 06-22-23
2022-07-25








BOKF.ÅR (flera objekt)


IB


Värden 2021-07-01


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 712 518,50 1 865 135,44 152 616,94


2806 Proj LEO 503 894,71 1 056 288,39 552 393,68


2807 Proj Orkester Norden 470 266,91 513 540,87 43 273,96


2808 Proj Katastrofberedskap 12 658 945,50 13 982 952,93 1 324 007,43


2809 Proj Tält/BQtL 17 451 587,70 18 068 486,87 616 899,17


2813 Proj Ungdomsläger 609 457,40 722 617,87 113 160,47


2815 Proj Funktionsnedsatta 4 383 932,45 6 150 813,03 1 766 880,58


2816 Proj Pengapåsen 8 547 114,59 11 128 034,33 2 580 919,74


2817 Proj NSR Norden 3 154 356,53 3 574 704,05 420 347,52


2826 RF/Barndiabetes 8 405 566,00 8 508 940,00 103 374,00


2832 Lions Quest 1 147 846,00 1 644 225,48 496 379,48


2847 DGB 2 - Syrian refugees 14 926 960,12 15 133 993,79 207 033,67


2849 Lions Miljöpris 176 700,13 262 904,00 86 203,87


2850 Operation SMILE 30 000,00 30 000,00 0,00


2851 Water Means Life 3 033 696,97 3 500 332,26 466 635,29


2852 NSR - Trauma-centers 2 661 544,80 2 905 955,40 244 410,60


Totalsumma 79 874 388,31 89 048 924,71 9 174 536,40


0,00


0,00


0,00


0,00


0,00


BOKF.ÅR 2021-2022


UTFALL


Värden 2107-2206


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 126 465,50 159 435,00 32 969,50


2806 Proj LEO 89 483,54 94 260,62 4 777,08


2807 Proj Orkester Norden 20 092,00 20 092,00


2808 Proj Katastrofberedskap 1 286 316,01 986 705,00 -299 611,01


2809 Proj Tält/BQtL 2 985 480,04 3 248 665,00 263 184,96


2815 Proj Funktionsnedsatta 77 762,80 323 985,00 246 222,20


2816 Proj Pengapåsen 347 753,65 369 135,72 21 382,07


2817 Proj NSR Norden 177 295,26 173 600,00 -3 695,26


2826 RF/Barndiabetes 1 929,82 50 445,00 48 515,18


2832 Lions Quest 283 239,63 181 531,00 -101 708,63


2847 DGB 2 - Syrian refugees 207 033,67 -207 033,67


2849 Lions Miljöpris 75 116,00 53 610,00 -21 506,00


2851 Water Means Life 91 563,00 1 413 864,84 1 322 301,84


2852 NSR - Trauma-centers 222 015,61 -222 015,61


2854 LCI PR Grant 38 752,88 106 355,27 67 602,39


2855 Ukraina 1 718 706,80 6 592 159,97 4 873 453,17


Totalsumma 7 728 914,21 13 773 844,42 6 044 930,21


0,00


0,00


0,00


0,00


BOKF.ÅR (Alla)


UB


Värden 2022-06-30


PROJEKT NAMN Summa av Debet Summa av Kredit


2802 Proj NO/Hund 1 838 984,00 2 024 570,44 185 586,44


2806 Proj LEO 593 378,25 1 150 549,01 557 170,76


2807 Proj Orkester Norden 470 266,91 533 632,87 63 365,96


2808 Proj Katastrofberedskap 13 945 261,51 14 969 657,93 1 024 396,42


2809 Proj Tält/BQtL 20 437 067,74 21 317 151,87 880 084,13


2813 Proj Ungdomsläger 609 457,40 722 617,87 113 160,47


2815 Proj Funktionsnedsatta 4 461 695,25 6 474 798,03 2 013 102,78


2816 Proj Pengapåsen 8 894 868,24 11 497 170,05 2 602 301,81


2817 Proj NSR Norden 3 331 651,79 3 748 304,05 416 652,26


2826 RF/Barndiabetes 8 407 495,82 8 559 385,00 151 889,18


2832 Lions Quest 1 431 085,63 1 825 756,48 394 670,85


2847 DGB 2 - Syrian refugees 15 133 993,79 15 133 993,79 0,00


2849 Lions Miljöpris 251 816,13 316 514,00 64 697,87


2851 Water Means Life 3 125 259,97 4 914 197,10 1 788 937,13


2852 NSR - Trauma-centers 2 883 560,41 2 905 955,40 22 394,99


2854 LCI PR Grant 38 752,88 106 355,27 67 602,39


2855 Ukraina 1 718 706,80 6 592 159,97 4 873 453,17


Totalsumma 87 573 302,52 102 792 769,13 15 219 466,61


0,00


0,00


0,00


0,00


0,00


2022-2023
Bil 07-22-23
2022-07-25








 
 
 


 


Reino Wikström 
För BQtL teamet 2022-07-20  
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ARBETSPLAN 
2022-2023 


 


 


Syftet med Bring Quality to Life, BQtL 
BQtL är en aktivitet som sträcker sig över hela världen tack vare samarbetet med Myndigheten 
för Samhällsskydd och beredskap, MSB och Lions International Foundation, LCIF.  
Det innebär att vi, Lions Sverige, genom vår aktivitet, BQtL, bidrar med möjlighet till boende 
efter någon form av katastrof oavsett var i världen den sker. 
Det innebär också att varje insamlad krona i Sverige fördubblas av LCIF och sedan 
mångdubblas när MSB/EU tar över kostnaderna i samband med missionen, när hjälpen 
aktiveras. 
Får MSB i uppdrag av EU/UN att förse något område med material i olika former inklusive 
våra tält och filtar så kommer människor att få den hjälpen.  


Våra lionrepresentanter kan erbjudas av MSB att följa med på missioner och bistå som 
instruktörer samt hålla kontakten med de lokala Lionsklubbar som finns där hjälpen behövs. 
Rekryteringen av lionrepresentanterna pågår hela tiden. MSB avgör vilka som antas. 


BQtL som aktivitet har en avgörande effekt på vår marknadsföring av Lions Sverige både 
nationellt och internationellt. Det är lätt att ta in att vår hjälp är av betydelse för andra 
människor. Samarbetet med LCIF har stor betydelse både i den ekonomiska hjälpen och i 
marknadsföringen på internationell nivå. Samarbetet med MSB knyter ihop oss med den 
europeiska civila skyddsmekanismen ECCO och ECCR. 


Mätbara mål: 
Det ska finnas 500 tält med 5 filtar till varje tält i lager hos MSB. 
Lionrepresentanterna ska vara minst 10 stycken. 
Insamlade medel skall överstiga 1 miljon SEK varje verksamhetsår. 


För att nå målen behöver BQtL  
att varje distrikt har en talesperson för aktiviteten BQtL som kallas till DR-möten 
att alla klubbar i landet är aktiva med att samla in medel 
att demotälten används i PR-syfte (både de stora tälten och de små bordstälten finns att tillgå)  
att klubbarna gör PR för möjligheten att personer, föreningar och företag på orten ger gåvor 
genom företagsgåva och/eller gratulations- eller minnesgåva (gåvobreven finns på hemsidan för 
BQtL och Hjälpfonden). 
I dialog med GR, AU, distrikt och klubbar vara lyhörd för förslag som kan föra aktiviteten 
framåt. 
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Rapport till GR 2 
augusti 2022 


Aktuellt beredskapslager hos MSB i Kristinehamn 
I lager finns 320 st 12kvm familjetält och 1600 filtar (MAT20256) som inte är slutredovisad 
till LCIF eftersom momsen betalas först den 17 augusti. 
På väg från Xingang med EVER GREET ytterligare 320 st 12kvm familjetält och 1600 filtar 
samt 20 bordstält. ETA Göteborg 9/9 2022 (MAT21074). Slutredovisas till LCIF när de ligger 
på lager och momsen är betald. 
Fraktpriserna har stigit avsevärt och tälltillverkaren har höjt tältpriset till USD350.-/st från 
USD315.-/st på grund stigande materialpriser som dock har hållit sig stabila ända sedan 
aktivitetens början 2004. 


LC Kristinehamn 
BQtL-teamet föreslår att AU/GR funderar ut ett lämpligt pris eller utmärkelse att dela ut på 
RM i Karlstad till LC Kristinehamn som troget har ställt upp med ompackning av tälten och 
filtarna till lämpliga flygcontainers på MSB:s lager sedan 2006. 


Senaste projekt 
PROJEKT 17, LESBOS, GREKLAND 2020 (ingen MAT) 
Ingen officiell rapport via myndigheterna. Lokala Lionsklubben fick ej tillträde till varken det 
förstörda lägret eller det planerade nya lägret. Klubben blev vid förfrågningar hänvisade 
mellan ministeriet och civilförsvaret. Presidenten i den lokala klubben, en advokat, kallar 
detta för grekisk byråkrati. ID Mats Granath har försökt via sina kontakter i Europa få besked 
om projektet utan resultat. 


PROJEKT 18, LES CAYES, HAITI (MAT18621)  
Lyckat projekt som är slutredovisat till LCIF. MSB och LCIF mycket nöjda med den utförda 
missionen i september 2021. Momsen är återbetald från Skatteverket. 


Övriga aktiviteter 
GRUPPEN LIONSREPRESENTANTER 
En lyckad utbildning tillsammans med MSB genomfördes i början av juni 2022 på 
Rosersberg. 
Antalet Lionrepresentanter i gruppen är nu nio stycken, varav två är kvinnor. 


BQtL-KONTAKTPERSONER I DISTRIKTEN 
I N finns Pär Oremo och i O finns Hans Catani. För övriga distrikt ber vi respektive DG att 
utse kontaktpersoner 


 


Pixbo 2022-07-19 
för BQtL 
Reino Wikström 
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LCIF 
Every Project start with 
an apply and approval of 
a MAT Grant from LCIF 


LCI MD 101, SWEDEN 
Bring Quality to Life Committee start a 
MAT-project with purchasing a 
container of 320 tents and 1600 
blankets. MAT-apply, ordering and 
delivery to MSB approximately 180 
days. 


Lions representatives 
The representatives must be 
approved and educated by MSB. 
Representatives must be 
continuously health controlled and 
updated. 


MSB 
Swedish Civil Contingencies Agency 
International Humanitarian Missions 
organized by FN, EU and ERCC, 
European Response Coordination 
Centre. 


MSB PERSONAL POOL 
MSB will employ 1-2 Lions 
representatives as tents experts 
during the mission (10-14 days) and 
transport them by air to the 
catastrophe area. 


Trading 
Agency in 
HK and Tent 
Factory in 
Beijing area. 


Shipment in 
containers 
to MSB. 


 


Local Lions Clubs or 
District 
& Volunteers The Mission 





		LCI MD 101, SWEDEN

		The Mission

		MSB PERSONAL POOL
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Utvärdering av det fysiska riksmötet Falun 26-29 maj 2022 


Nedan ställer RMK en rad frågor med anledning av det fysiska mötet i Falun. 77 av 308 


deltagare har svarat, dvs ca 25%. Tack till er som tog er tid att svara. 


 


Information om riksmötet 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med informationen om det fysiska 


riksmötet i sin helhet. 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt 77 svar 


 2 17 38 20  


2 Hur nöjd var du med informationen på Facebook? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt 77 svar 


 1 9 14 9 44 


3 Hur nöjd var du med informationen på hemsidan? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt 77 svar 


 8 17 31 12 9 


4 Hur nöjd var du med informationen i tidningen Lion? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 
Totalt 76 svar 


 5 19 17 16 19 


5 Hur nöjd var du med informationen i Riksmötesbulletinen? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt 77 svar 


 4 13 32 26 2 


Kommentar: 


• Hittade ingen info om husbilsplats. 


• Riksmötesbulletinen kunde varit mer faktabaserad, jag upplevde den som nästan onödig. 


• information för ofta blev uttjatat. 


• På MD101s hemsida har endast Riksmötesbulletinen från mars legat. Därav 2:an. 


 


Anmälan 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med informationen om anmälan? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt 76 svar 


4 9 20 25 17 1 


2 Hur svårt var det att hitta anmälan på hemsidan? 


1 mycket svårt 5 mycket lätt. 


Totalt 76 svar 


1 11 20 27 13 4 


3 Hur svårt var det att anmäla sig? 


1 mycket svårt och 5 mycket lätt. 


Totalt 76 svar 


8 16 11 24 17  


Kommentar: 


• Länken fungerade bara delvis. Fick be Cynthia om hjälp. 


• Fyllde i anmälan tidigt, men anmodades av Cynthia att göra om den vid två tillfällen. 


• Anmälan var fullständig och detaljrik, det blev kanske för många frågor? Hemsidan är alltid svar att hitta 
på, men RM sidan fungerade. 


• feedback/ bekräftelse kan vara bättre. 


• Det var så länge sedan som jag anmälde mig men jag minns att det var väldigt svårt att arbeta sig igenom 


anmälan. Det fungerade inte rent tekniskt och det var också svårt att anmäla sig till måltiderna för det 


fanns inget spikat program att hitta. 
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Hitta rätt/Boende och parkering/Lokaler/Program 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd är du med informationen under fliken ”Hitta 


rätt”? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 
Totalt 77 svar 


1 2 11 24 21 18 


2 Hur nöjd är du med informationen under fliken ”Boende 


och parkering”? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt 77 svar 


2 4 12 21 25 13 


3 Hur nöjd är du med informationen under fliken ”Lokaler”? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd.. 


Totalt 77 svar 


1 5 7 28 26 10 


4 Hur nöjd är du med informationen under fliken ”Program”? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt 73 svar 


 2 10 29 28 4 


Kommentar: 


• Svårt att bedöma hur långt avståndet var mellan campingen och lokalerna. 


• Lite osäkert om lokalerna på fredag, att de låg så nära varandra var det inte alla som uppfattade. 


Partnerprogrammets bussar var det några som letade efter, eftersom de backat lång bort, bakom lokalen. 


• Brister vad gäller innehållet, verkar som att man missat att korrekturläsa innan utskick. 


• Måste lösa möjlighet för partner att hinna med att äta lunch före eller under programmet!! 


• Var fanns fliken? 


 


Riksmötet (RM) och Riksmöteshandlingar 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur upplevde du riksmötet i sin helhet? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra. 


Totalt 77 svar 


  12 38 27  


2 Hur upplevde du fördelningen av förhandlingarna på två 
dagar? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra. 


Totalt 76 svar 


5 7 11 14 37 2 


3 Hur upplevde du informationen i riksmöteshandlingarna? 


1 mycket dåligt och 5 mycket bra. 


Totalt 75 svar 


1 3 11 26 34  


Kommentar: 


• Ett välorganiserat RM. 


• Koncentrera mötesförhandlingar till en dag, två dagar är för lång tid. 


• Dag 2 skulle börja med förhandlingarna och föreläsningar på em. 


• När man har lång restid så är uppdelningen på två dagar svårt! 


 


Utställare 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med din utställningsyta? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


 
Förmodligen har en del besökare svarat på hur de upplevde utställningen. 


Totalt 68 svar 


 2 9 7 12 38 


Kommentar: 


• Som besökare: trångt. 


• Hade ingen utställning, men uppställningen var bra, med alla på samma ställe, koncentrerat. 


• Små utrymmen men det berodde väl på lokalens utseende. 
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Partnerprogram 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med partnerprogrammet? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt 73 svar 


   3 17 53 


Kommentar: 


• Mycket intressant och trevligt. Trevliga Lions och guider som fixade till oss. 


• Måste lösa möjlighet för partner att hinna med att äta lunch före eller under programmet!! 


 


Övriga frågor 
 1 2 3 4 5 Vet ej 


1 Hur nöjd var du med transporterna? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt svar 77 


  1 18 46 12 


2 Hur nöjd var du med boendena? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 
Totalt svar 77 


2 1 8 17 37 12 


3 Hur nöjd var du med förhandlingslokalerna? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt svar 77 


1  4 20 52  


4 Hur nöjd var du med förtäringen? 


1 är helt missnöjd och 5 helt nöjd. 


Totalt svar 72 


7 4 17 17 26 1 


5 Hur sannolikt är det att du åker till riksmötet i Karlstad-23? 


1 är helt osannolikt och 5 helt sannolikt. 


Totalt svar 67 


4 2 10 11 32 8 


6 Om riksmötet någon gång i framtiden vore både fysiskt och digitalt skulle du föredra att: 


Delta fysiskt                     Delta digitalt                     Vet ej                     


 


Kommentar: 


• Alla möten bör vara hybrider. Det är roligt och viktigt att kunna träffas fysiskt men resor kostar, tar tid 


och med fossila färdmedel blir utsläppen stora. Kanske kan man även ha några konferensplatser med bra 


tågförbindelser som vi roterar mellan. Det ger närliggande klubbar större möjlighet till fysiskt deltagande. 


• Det fysiska mötet är viktigt. 


• Ja mötet med Lionsfolk är givande så fysiskt möte är överlägset. 


• Ett fysiskt Riksmöte är helt klart bäst, men med tanke på bensinpriser, omkostnader mm så kan ske ett 


alternativ att locka fler åhörare är att ha kombinerat Riksmöte både fysiskt och digitalt. 


• Svar på fråga 5 beror på att vi har varit på många RM och känner att det är dags att ta en paus, 


återkommer om något år igen. Men inte redan nästa år. 


 


7 Kan du tänka dig att rösta med mobilen på kommande riksmöte. 


Ja                                       Nej                                    Vet ej      


 


Kommentar: 


• Absolut - oavsett mötesform. 


• Ja om det kommer att fungera. 


• Alla utvecklingsmöjligheter är viktiga att pröva. 


• Ja, absolut det blir snabbare och säkrare jämfört med hur det blev i år. 


• Ja om det kommer att fungera. 


  


67 7 4 


57 11 8 
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Övriga kommentarer 


• Lördagsmiddagen helt OK. Fredagens buffé inte helt lyckad.


• I stort väl planerat och väl genomfört! Motionshanteringen var inte optimal. Bra om konferensstället är


miljöcertifierat på något sätt. Onödigt att använda plastmuggar för dricksvattnet.


• Ett mycket trevligt RM!


• Registreringen var tyvärr ett misslyckande, när röstlängden fastställdes var det 141 delegater, men vid


den slutna omröstningen hade det avgivits 150 röster.


• Trevligt möte! Oklart från början om det skulle finnas transporter från campingen. Alternativet camping


skulle ha varit med i anmälan.


• Väldigt omständligt, rörigt när de olika summorna/avgifter skulle bestämmas för ex tält, Per Blomstrand


drev igenom 10 kr i stället för noll kronor, varför noll? Alla reagerade, vi tappade tid.


• Fanborg är pampigt, varför inte paradera i stan som vi gjorde ”förr”, senast i Trollhättan? Bra om vi kan


synas på stan mer, som i Linköping? Där vi delade ut miljöpriset publikt, med många Lion i gula jackor.


Syns vi inte……. Vi hade jättetrevligt, smart med buffé på fredag, men hade varit ännu trevligare med 


runda bord på lördag. Bättre ordning på tailtwister, det måste finnas mikrofon, och bättre ordning på 


publiken att lyssna. Kungssången behöver en snyggare inramning, varför inte texten på borden om man 


tror att man inte kan, men försångaren måste kunna! Detaljer i det stora hela superbra RM, självklart 


kommer jag till Karlstad! 


• Seminarierna är viktiga, tråkigt när inte alla får viktig information dvs kanske färre seminarier och


seminarier för alla.


• Saknade röstning om den internationella avgiften på agendan!


• Beträffande valsedlar till personvalen bör dessa ha en annan färg än jag ”vill ha ordet kort”, då bör det bli


lättare för dom som skall ställa iordning kuvert till delegaterna att hålla reda på alla papper.


• Luncherna var shiit, fisken okay men kötträtterna var katastrofala varmkorven från korvvagnen var 100%


att föredra, sen avslutningsmiddagen var katastrofal hur man kunde misslyckas så mycket med fläskfilé är


mig en gåta smakade och kändes som en förkokt salt skinka, gratängen shiit dålig, halvkokta potatis


dränkta i grädde. En kokt korv med bröd hade suttit bättre. Miljon var Högt satt i agendan och så serverar


man vatten i plast muggar! Vem tänkte till där? Förutan maten och plastmuggar var allt vällyckat och


nöjsamt.


• Mycket bra seminarier! Mer sånt! Segt med alla ”Tackningar” och utmärkelser! Konferensens


miljöavtryck ej bra med engångsplast och flaskvatten. Vid middagarna var det bedrövlig ljudkvalitet!
Grand hotel har ingen miljöpolicy som man kan ta del av. LIONs kan ställa krav på miljövänliga lokaler


och förtäring. Detta var mitt första riksmöte. Ganska nöjd.


• Saknade valsedlar/röstsedlar i min påse samt partners band runt halsen. Hade velat ha bättre info om


middagarna för rätt ”dress code”. Läste ”bankett” på lördagens middag på Facebook men i programmet


stod det middag.


• Många värdar fanns tillgängliga. Röstningsförfarandet under vissa delar kunde varit bättre. RM i Falun


var mycket trevligt förutom maten som var usel tyvärr. Grand hotell lämnar mycket övrigt att önska. T ex


uppmanas man att tänka på miljön och använda handdukarna flera dagar, men för två personer fanns


endast EN krok i badrummet, på dörren.


• Stort tack för ett mycket bra möte!


• Stort tack ett bra riksmöte med många härliga människor, ser fram emot att ses i Karlstad.


• Det mesta var toppen. Har träffat så många positiva Lions. Kjempekosligt och lärorik träff.


• Trevligt med hattparaden.


• Mycket välorganiserat och trevligt, både för delegat och partner!!


• Att det uppstod långa barköer hade man kunnat förhindra med mer personal alt. tvinga alla att köpa


kuponger och personalen går runt i salen med vitt och rött vin och häller i glasen. De få som vill ha öl kan


gå till baren eller får vänta vid bordet. Restaurangen borde ju vara intresserad av försäljning.


• Mycket bra arrangerat Riksmöte! Bra att planera för hybrida Riksmöten så att fler kan delta vilka av olika


skäl inte kan delta fysiskt. Viktig framtidsfråga!


• Riksmötet är mycket mer än förhandlingar. De fysiska mötena har mycket stor betydelse.


• Val första dagen inte bra, då det kom delegater andra dagen. Röstlängden borde även kontrolleras fysiskt.
Motionerna bör komma före eventuella förslag på ändringar i stadgar eller arbetsordning. Vid middagen


första kvällen bör det ges mycket utrymme för deltagarna att prata och umgås med varandra.


2022-2023
Bil 11-22-23
2022-08-01
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• Behövs ingen toastmaster på get-together. Han blir en störning när folk vill umgås och prata med 


varandra. Rumspriset på Grand Hotel var för högt för en slitet hotell. Saknade supplysförsäljning i MDs 


eller distriktets regim. För litet tid mellan mötesförhandlingar och RM-bankett. Missade därför MJF-


mottagningen. 


• Mycket trevliga lokaler på Dalaregementet. Registreringen mycket rörig. Kuvert och listor sorterande 


olika. Listorna i jätteliten text. Tyckte synd om de Lions som fick kämpa med röran. Maten som helhet 


under all kritik. Dålig variation på luncherna. Dålig logistik kring serveringarna. Fredagskvällen – Bra 


och god, men svårt att misslyckas med kallskuret. Lördagskvällen uselt, köttet ej färdigstek, gratängen för 
salt. Kakbuffé – Vilket skämt. Gillekakor har man på lunchen i en arbetarbod. Söndag överlämnande 


lunch. Rester från fredagskvällen – väl fräckt att ta betalt för maten. 


• Mycket dålig mat framförallt torsdag kväll på First Hotell och lördagens Riksmötesmiddag. 


Riksmötesmiddagen på kvällen var under all kritik, översaltad gratäng och segt kött, att sedan bjuda på 


kakor till dessert från Gilles och benämna det för kakbuffé är ett hån, mycket dåligt hör inte hemma på 


denna typ av tillställning! På överlämnandelunchen söndag serverades vi bland annat rester från fredagen 


och att ta betalt 185 kronor för det är skamligt. Mycket trevliga lokaler på dalaregementet fredag och 


lördag kväll. 


• Det fanns lite mer att önska runt riksmötet. Dålig info när det gällde programmet för partnerns mat och 


fikatider. Om dom kunde äta med oss andra eller inte. Detta riksmöte blev dyrt, dålig info och röriga 


röstningar. För övrigt tycker jag och många med mig att priserna är för höga för mat och fika. 80:- för 
kaffe och en kaka är hutlöst. En del måltider var inte värd priset. Fläskfilén fick man nästan ha såg för att 


komma igenom och gratängen var inte färdig. Hårda potatisar. Mycket dålig och inte alls värt priset. 


Laxen till lunchen var godkänd. Fredagskvällens ”buffé” är tveksamt att kalla grönsaker och bönor ska 


kosta så mycket. Så som genomsnitt är maten icke godkänd. Med dessa priser kommer jag inte att åka på 


fler Riksmöten. 


• Det börjar bli väldigt dyrt att delta på riksmöten. 


• Anmälningsförfarandet var knöligt med väldigt ”breda” sidor för ifyllnad och man visste inte riktigt vad 


som var ifyllt. Såg underligt ut. 


• Fantastiskt bra jobbat av riksmöteskommitteen, ni är bäst. 


• Har lite synpunkter som jag och deltagarna från LC X vill framföra: Informationen om armbanden 


saknades. Kallelse till riksmötet skickades inte ut förrän den efterlysts. Facebook, hemsida info OK. 
Riksmötesbulletin OK. Krånglig anmälan. Saknade bekräftelse på anmälan. Undrar varför 


medlemsnummer är viktigt. Informationen om aktiviteterna inte fullständig. Informationen om mat- och 


drinkbiljetter bristfällig. Köer vid registrering, frukost, mm. Torsdagskvällens mat dålig och för saltad 


Övrig mat bra ! Kakbuffé , skämt? Lotteriet: Köp fem lotter garanterad vinst. Somliga fick en 


godisdalahäst medan somliga tydligen fick armband. (Dam/herre?) Bussarna fungerade jättebra! 


Bordsplacering och lekar jättebra! Utmärkt arbete av personalen i konferensanläggningen! Halsbanden 


med info om vad man betalat för utmärkt! Utropen av föreläsningarna i korridoren mycket bra. Med 


mikrofon hade det varit utmärkt. Tips: Gör "fotnot" där förklaringar ges på de förkortningar som finns 


med i utskick. 


• Tack för ett fint arrangemang! 


• Jag upplevde att det var ganska så trångt och ont om plats vid banketten, när man skulle äta och förflytta 
sig där. På söndagens GR möte så var inte alls lokalen anpassad för det ändamålet med akustik och ljud 


anläggning. 


• På en del ställen skulle jag vilja ha haft svarsalternativet ej relevant. Nu fick det bli vet ej. 


• Lärorikt och informativt för mig som nybliven LP och medlem sedan 7 år. 


• Ett mycket trevligt RM! 


• Dålig akustik i de mindre lokalerna(högt i tak och hårda golv) otillräcklig, ej anpassad ljudanläggning. 


• Obegripligt att det skall behöva lämnas så många uppgifter för att anmäla sig. Man borde kunna göra det 


på ett formulär som man kan se i sin helhet. 


• Intressant och gripande inslag med den Ukrainske ambassadören. Tråkigt att en del satt och åt och att 


några fortsatte sina privata samtal. 


• Tack för ett trevligt RM i fina Falun.  


• Lördagsförmiddagens miniseminarier var ett bra inslag.  


• Uppmuntra de som vill ha ordet under förhandlingarna att tala i mick från sin plats. Det tar så mycket tid 


när alla ska upp och stå i talarstolen. 
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• Det märks att ni hade tänkt på de mesta detaljerna, fortsätt så. 


• Tyckte ej om lokalen där vi spenderade sista kvällen. Samt den jobbiga högröstade mannen som stod vid 


orkestern – många som irriterade sig på detta. 


• Seminarielokaler borde varit fler. Vilket i sin tur innebär flera olika seminarier att välja mellan. Förnyelse 


av ämnen och diskussioner under seminarierna. Riksmöteskommittén borde ta in förslag inlämnade till 


MD på olika föreläsningsämnen. Nytt var polisens arbete med trafficing – bra. Flera av seminarierna var 


repriser. Mer att olika nyheter från vårt samhälle. DG-elect borde ha tid/plats för att möta sina 


medlemmar från sina respektive Distrikt. 


• Mötesavslutningen för Riksmötet borde vara mer högtidlig – en förberedd egen presentation av 


respektive guvernörer, utdelning av utmärkelser och blommor vid avslutningen i konferensaulan., alltså 


inte under avslutningsmiddagen. 


 


 








1(5) 


Lions Club International MD 101 SVERIGE 


Datum: 2022-07-25 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Rapport från Riksmöteskommittén 


Till GR2 


Rapport nr 1 2022-23 
RMK lämnar här rapport nr 1. 


Falun 2022 
Delstagarstatistik: 


 


 


 


Av- och tillbokningar skedde in i det sista. 


Mellanskillnaden mellan de angivna 325 och de angivna 


273 är deltagare som inte angett distrikt samt gäster. 


Antal rum per natt Antal nätter


Hotell mm Ons 25/5. Tor 26/5. Fre 27/5. Lör 28/5. Sön 29/5.


Enkelrum 1 25 60 47 1 133


Dubbelrum 2 41 81 72 196


Svit/större rum 3 3 3 9


Antal rum 3 69 144 122 1 338


Förtäring Tor 26/5. Fre 27/5. Lör 28/5. Sön 29/5. Antal måltider


Middag, GR m fl 71 71


Fikapaus 45 107 170 22 344


Lunch, Hederådet 40 40


Lunch, GR 18 18


Lunch, lions 165 245 22 432


Fikapaus 200 194 394


MJF-drink 79 79


Middag / Riksmötesmiddag 235 263 498


1876


Delegater mm


Delegater 155


Lionsmedlemmar, ej delegat 66


LEO 4


Deltagare, ej lions 41


Utländska gäster 14


Övriga gäster 2


Funktionärer 41


Totalt 323


Övrigt deltagande Fre 27/5.


Hedersrådets möte 42


Övrigt M N O S V Totalt


Antal lions per distrikt 102 17 74 48 32 273


% 37 6 27 18 12 100


Partnerprogram Fre 27/5. Lör 28/5.


Sunborn - 2 hem 35
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Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2022-07-25 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


Utvärdering: 


 


 
 


Ca 25% av deltagarna tog av sin tid att svara på enkäten, tack för det. 


Det finns all anledning att ta utvärderingen på allvar både ros men framförallt ris. Hela 


enkäten inklusive kommentarer ligger i eget dokument. 


 


RMK tar med sig utvärderingen i sitt fortsatta arbete. 


  


Sammanställning 1 är mycket dåligt och 5 mycket bra


1. Information om riksmötet 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


1:1. Info om det fysiska riksmötet i sin helhet 2 17 38 20 77


1:2. Info på Facebook 1 9 14 9 44 77


1:3. Info på hemsidan 8 17 31 12 9 77


1:4. Info i tidningen Lion 5 19 17 16 19 76


1:5. Info i Riksmötesbulletinen 4 13 32 26 2 77


2. Anmälan 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


2:1. Info om anmälan 4 9 20 25 17 1 76


2:2. Att hitta på hemsidan 1 11 20 27 13 4 76


2:3. Att anmäla sig 8 16 11 24 17 76


3. Hitta rätt/Boende och parkering/Lokaler/Program 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


3:1. Info under fliken "Hitta rätt" 1 2 11 24 21 18 77


3:2. Info under fliken "Boende och parkering" 2 4 12 21 25 13 77


3:3. Info under fliken "Lokaler" 1 5 7 28 26 10 77


3:4. Info under fliken "Program" 2 10 29 28 4 73


4. Riksmötet och Riksmöteshandlingar 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


4:1. Upplevde du riksmötet i sin helhet 12 38 27 77


4:2. Fördelningen av förhandlingarna under två dagar 5 7 11 14 37 2 76


4:3. Informationen i riksmöteshandlingarna 1 3 11 26 34 75


5. Utställare 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


5:1. Hur nöjd var du med din utställningsplats* 2 9 7 12 38 68


6. Partnerprogram 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


6:1. Hur nöjd var du med partnerprogrammet 3 17 53 73


* Förmodligen har en del besökare svarat på hur de upplevde utställningen.


7. Övriga frågor 1 2 3 4 5 Vet ej Totalt


7:1. Hur nöjd var du med transporterna? 1 18 46 12 77


7:2. Hur nöjd var du med boendena? 2 1 8 17 37 12 77


7:3. Hur nöjd var du med förhandlingslokalerna? 1 4 20 52 77


7:4. Hur nöjd var du med förtäringen? 7 4 17 17 26 1 72


7:5. Hur sannolikt är det att du åker till riksmötet i Karlstad-23? 4 2 10 11 32 8 67


Fysiskt Digitalt Vet ej Totalt


7:6. RM både fysiskt och digitalt skulle du delta* 67 7 4 78


Ja Nej Vet ej


7:7. Rösta med mobilen 57 11 8 76


* Här svarar en del både att de kan delta fysiskt men att de även kan tänka sig delta digitalt, därav summan.
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Datum: 2022-07-25 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


RMK kan konstatera att det är nödvändigt att införskaffa ett anmälningsprogram som är 


hanterbart för det RMK och de assisterande klubbarna behöver. Riksmöteskommittén fick 


lägga mycket tid på att redigera om listorna. Två exempel: deltagarlistor måste var i 


bokstavsordning – det är inte sökbart på datum. Om man vill lista klubbar med delegater 


måste klubbarna vara i bokstavsordning – klubbnummer är det få medlemmar som kan. 


 


Resultat: 


 
Under förutsättning att resultatet är färdigt konstaterar RMK att riksmötet gav ett positivt 


resultat.  


18, Budget Falun 2022 2022-07-09


Antal deltagare 600 450 300 150 Falun Borås Falun


Budget 1 Budget 2 Budget 3 Budget 4 Utfall Utfall Utfall


2021-22 2021-22 2021-22 2021-22 2021-22 2020-21 2019-20


Intäkter Flik Inställt Inställt


Intäkter MD 1 275000 275000 275000 275000 275000 275000 310000


Deltagaravgifter 2 95000 70000 45000 35000 41540 0 0


Sponsring, kommun 2 0 0 0 0 0 0 0


Övr sponsring 0 0 0 0 0 0 0


Annonsintäkter, program 0 0 0 0 0 0 0


Logi 4 684352 415887 280882 140902 388365 0 0


Förtäring 6 765565 582790 400015 217240 353250 0 0


Partnerprogram 7 20540 20540 20540 20540 13825 0 0


Utställning, externa 5, 13 0 0 0 0 0 0 0


Lions Golf/Boule 7 0 0 0 0 0 0 0


1840457 1364217 1021437 688682 1071980 275000 310000


Kostnader


Kostnader MD 1 -240297 -240297 -240297 -240297 -189820 -126825 -9360


Lokaler, övrigt 5 -53595 -53595 -53595 -53595 -46125 0 0


Teknik, övrigt 8 -17001 -17001 -17001 -17001 -20000 0 0


Logi 4 -637740 -377475 -255090 -128330 -370895 0 0


Förtäring 6 -728246 -554196 -380146 -206096 -339990 0 0


Väkteri, övrigt 9 0 0 0 0 0 0 0


Partnerprogram 7 -20020 -20020 -20020 -20020 -14290 0 0


Transporter, övrigt 14 -22273 -22273 -22273 -22273 -35950 0 0


Underhållning -7000 -7000 -7000 -7000 -7000 0 0


Lions Golf/Boule 7 0 0 0 0 0 0 0


Föreläsning, talare -6000 -6000 -6000 -6000 -1667 0 0


Blomsterarrangemang, övr 0 0 0 0 0 0


Blommor och presenter, övr -2000 -2000 -2000 -2000 -3975 0 0


Övriga kostn ej spec -5000 -5000 -5000 -5000 0 0


-1739172 -1304857 -1008422 -707612 -1029712 -126825 -9360


Resultat 101285 59360 13015 -18930 42268 148175 300640


Kostnader för RM-arbete för personalen på kontoret -40000


Överföring regleringskontot* 0 0 0 25000 0


*Beslut av GR, utnyttjas ej vid plusresultat.


Resultat 101285 59360 13015 6070 2268
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Det hade dock varit klädsamt om RMK hade informerats om att 40´ avsattes till kostnader för 


personal på kontoret även om full förståelse finns för att föregående års resultat behövde 


bättras på. 


 


 


NSR Borås 2023 


Arbetet med arrangemanget pågår men ovisshet råder om programmet. Dessvärre finns risk 


för en kostnadsökning i den stund programmet kräver ytterligare konferenslokaler. Det 


kommer i sin tur att medföra att priset per person ökar. Detta måste fastställas! 


 


RMK:s målsättning är att anmälan ska gå ut 15 september eftersom avbokningsreglerna för 


full avbokning efter förhandling med hotellet sattes till 2022-11-15 istället för hotellets 


normala 6 månader, dvs 22-07-15. 


 


 


Karlstad 2023  


Arbetet pågår och värdefull erfarenhet från Falun kommer att tas tillvara. Ett fysiskt möte, 


den 9-10 augusti i Karlstad, är inplanerat mellan assisterande klubbar, hotell och Karlstad 


CCC. Thorbjörn Bengtsson och Annette Eiserman-Wikström deltar från RMK. 


 


RMK målsättning är att anmälningssystemet öppnas den 15 oktober oavsett när tidningen 


ges ut. RMK ser att det är nödvändigt att strama upp anmälningsförfarandet ytterligare 


eftersom större krav ställs från hotell och anläggningar. 


 


Det unika samarbetet med MSB kommer att bli huvudtema och MSB deltar med föreläsare. 


MSB:s har sitt huvudkontor i Karlstad. 


 


RMK ansökte om medel från Karlstad stad och har beviljats 100 000.- som ska förvaltas väl. 


 


 


Halmstad 2024 


Halmstad Teater och Hotell 


Hallandia och Grand Best Western 


har bokats. Det är ca 7 minuters 


långsam promenad mellan hotell 


och teater. 
 


 


 


Bilden visar torget i Halmstad 


  







  5(5) 


Lions Club International MD 101 SVERIGE 
 


Datum: 2022-07-25 


Lions Clubs International MD 101 Sverige – Geijersvägen 24 – 112 44  STOCKHOLM 


I dagsläget är RMK glada över att bokningarna är gjorda eftersom händelser i omvärlden gör 


att priser kommer att stiga. 


 


 
 


Hotell Hallandia Halmstad Teater Grand, Best Western 


 


Den 20 augusti kommer ett möte att ske med de tilltänkta assisterande klubbarna i 


Halmstad. Finn Bangsgaard och Annette Eiserman-Wikström deltar från RMK. 


 


 
Annette Eiserman-Wikström Finn Bangsgaard        Thorbjörn Bengtsson Annica Nordell Mattias Öberg 


RMK 
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Riksmöteskommitténs arbetsplan 
Riksmöteskommitténs arbete formas av Riksmötesanvisningar, ett levande dokument som 


revideras vid behov. 


Följande beslut ligger till grund för arbetet: 


Guvernörsrådet (GR) beslutar, enligt riksmötesbeslut 2017 förslag §15:9, var riksmötet skall 


förläggas. 


GR beslutar på GR3 2017/2018 §13d följande: 


1. Gällande befogenhet att teckna upphandling:


GR beslutar att ge RMK rätt att upphandla konferens- och hotellanläggning inför RM.


RMK äger rätt att teckna, med två i förening, avtal med konferens- och hotellanläggningar.


RMK utser själva vilka dessa är.


GR beslutar på GR6 2017/2018 §13i följande: 


MD Riksmöteskommittén Bil 198, 199, 200 GR noterar rapporterna och bifaller samtliga tre 


förslag samt förslag fyra att ge Riksmöteskommittén fullt mandat att utse kommande 


riksmöten. 


GR beslutar på GR3 2019/2020 §106B följande: 


att delegera beslut om riksmötesbudgeten till riksmöteskommittén (RMK). Beslutet 


redovisas senast inför GR i februari året före arrangemanget. 


För verksamhetsåret 2022-23 kommer arbetet att omfatta följande: 


1. Utvärdering med hjälp av enkäten av Falun 2022 för att fånga upp det som kan bli


ännu bättre.


2. Finplanera och genomföra Karlstad 2023 med hjälp av bl a utvärderingen av Falun


2022.


Målsättning för Karlstad 2023 är ökat antal deltagare, dvs fler än 325 samt ökad


nöjdhetsgrad, dvs än färre missnöjda och än fler nöjda. Se Rapport 1. Bägge målen


mätbara.


3. Genomföra NSR 2023 i Borås.


4. Planera Halmstad 2024.


5. Påbörja arbetet inför riksmötet 2025.


Annette Eiserman-Wikström Finn Bangsgaard  Thorbjörn Bengtsson Annica Nordell Mattias Öberg 


RMK 
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Rapport till GR 2. 
 
 
Från Lions representanter i Barndiabetesfonden.  
 
Vid GR 5 2022 utsågs Lions Sveriges representanter i Barndiabetesfondens styrelse för två år, Per 
Krantz till ordinarie och Anna Maria Bernstein till suppleant. 
De invaldes båda vid Barndiabetesfondens årsmöte 6 april. Det hölls på Handelsbanken i Linköping, 
som förvaltar fondens kapital. Vid mötet avgick Johnny Ludvigsson som ordförande, vilket han varit 
sedan fonden bildades 1989. Sedan dess har Lions haft styrelseposter, en ordinarie och en suppleant. Till 
ny ordförande utsågs Ann-Cathrine Hjert, tidigare borgmästare i Linköping och numer boende i Lund. 
Johnny finns kvar som hedersordförande, vilket bla innebär att han svarar på frågor i 
Barndiabetesfondens tidning Sticket. 
 
Arbetsplan för 2022-2023 
 
*Båda representanterna deltar i Barndiabetesfondens styrelsemöten. 
 
*Kort rapport avges från styrelsemötena till GR. 
 
*Representanterna håller vid behov kontakt med styrelseordförande Ann-Cathrine Hjert, 
generalsekreterare Åsa Soelberg samt Åsa Laulajainen(ansvarig för Barndiabetesfondens kontakter med 
Lions). 
 
*Viktig information skickas ut via mail till Sveriges Lions. Exempel är rapporten om typ1-diabetes från 
maj 2022. Den visar att svenska folket vet alltför lite om diabetes typ1 samt informerar om den 
livshotande sjukdomen. 
 
*Lionsklubbar, distrikt och zoner erbjuds samarbete med Barndiabetesfondens lokalföreningar. Idag 
finns följande lokalföreningar: Norrbotten, Gävleborg, Värmland, Dalarna, Uppsala, Stockholm, 
Västerås, Skaraborg, Norrköping, Linköping, Göteborg, Ulricehamn, Jönköpings län samt Skåne.              
Kontakt med dessa kan förmedlas av Åsa Laulajainen, tel 072-088 68 68 eller epost 
asa.laulajainen@barndiabetesfonden.se. 
  
*Arbeta för att Lions fortsätter vara stora bidragsgivare till Barndiabetesfonden. Hitintills har Lions 
Sverige bidragit med närmare 40 miljoner kronor till den livsviktiga forskningen. 
 
*Försöka få många att delta i Barndiabetesloppet. Det drog förra året in 330 000 kr till forskningen. I år 
går det i Linköping och Lund 17/9 samt i Göteborg 18/9. Övriga går eller springer med valfri sträcka, tid 
och plats. Swisha anmälningsavgiften på 100 kr eller mer till 900 05 97 med märkningen 
”Barndiabetesloppet” eller till Lionklubben för vidarebefordran till Barndiabetesfonden. 
 
*Motivera klubbar att göra någon aktivitet för diabetes  runt Världsdiabetesdagen 17/11. Kanske kan det 
vara informationskampanj om skillnaden mellan diabetes typ 1 och typ 2? 
 
*Besök gärna Barndiabetesfondens hemsida är www.barndiabetesfonden.se. Barndiabetesfonden finns 
även på Facebook. 
 
 
 
Enligt uppdrag augusti 2022, 
 
 
Per Krantz och Anna Maria Bernstein. 
 
  



http://www.barndiabetesfonden.se/
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Rapport och plan till GR 2. 


Projektkoordinatorn 


Water means life 
För närvarande finns bara  ”Water means life” som MD-projekt. 
Detta är välfungerande med tydlig projektledning och organisation. 


Second Chance Medical 
Förra verksamhetsåret höll undertecknad på uppdrag av GRO kontakter med Gunilla Lööf 
från föreningen Second Chance Medical(SCM). 
SCM:s vision är en framtid där alla barn i världen, som inte kan få hjälp av  
medicinska hjälporganisationer, erbjuds en andra chans till vård och behandling av ett  
högkvalificerat och specialutrustat Second Chance team. Operationer samordnas med lokala 
sjukhus, tex i Indien och utförs helt ideellt av ett svenskt sjukvårdsteam där även läkare från 
Danmark och Norge deltar. Bidrag behövs till resor och uppehälle. 
Det har förekommit tidigare kontakter med MD i syfte att finna samarbetsformer bla med 
Gunilla Lööfs medverkan vid riksmötet i Västerås. Det fanns under förra året tankar på att 
upprätta ett samarbetsavtal. Detta kom dock inte till beslutsdiskussion. Distrikt 101N hade 
kontakter med SCM. Diskussion fördes  om separat samarbetsavtal med distriktet i åtanke att 
det senare skulle kunna övergå till MD 101.  
Samtidigt fanns en diskussion om bidrag till en operationsresa till Indien i oktober 2022. Det 
resulterade i ett bidrag från LC Luleå på 50 000 kr. Förhoppningen var att MD också skulle 
bidra med 50 000 kr via kommittén för funktionsvariationer, men det har ännu ej verkställts. 
Vid denna insats står 200 barn på kö för operation. Därför vore ett snabbt beslut värdefullt för 
då kan fler sjukvårdspersonal följa med så att många barn hinner opereras. 


Förhoppningen är att årets guvernörsråd tar upp frågan om samverkan med SCM och förordar 
att kommittén för funktionsvariationer bidrar initialt med 50 000 kr till en operationsresa. 


NSR 
Förra året beslutade NSR om ett gemensamt tvåårsprojekt under norsk ledning för hållbart 
jordbruk i Uganda.  
Sådana projektförslag bereds av NSR:s IR-kommitté. I denna kommitté ingår en ansvarig för 
internationella relationer(IR) från varje nordiskt land. Representant för MD 101 är 
projektsamordnaren. 
Ordförande för denna kommitté brukar vara representanten för det land som står värd för årets 
NSR-möte. I år är det Sverige som arrangerar mötet i Borås 19 -22/1 i Borås. 


Därför bör det tas med i planeringen att ett IR-seminarium genomförs under Boråsmötet. 


Linköping augusti 2022 


Per Krantz 
Projektkoordinator 


2022-08-04








Rapport till GR 2. 
MD - Miljö 


Sammanfattning av läget efter att undertecknad erhållit uppdraget som 
Miljöordförande/Koordinator för MD – Miljö. 


Efter att ha studerat rapporter och beslut från verksamhetsåret 2021 – 2022 samt erhållna 
dokument samt sammanfattning från Jan Eksvärd kan följande konstaterats. 


Grunddokument för arbetet inom MD-Miljö finns framtagna men är inte helt enkla att hitta 
för klubbar och medlemmar. 


Det finns bara ett distrikt, O, som har en miljökoordinator. S hänvisar tillsvidare till dess DG. 


Miljöpriset är enligt beslut frånkopplat från MD-Miljö. 


I dagsläget verkar det inte var möjligt att bedriva arbetet enligt de intentioner som finns 
framme. 


Kommer att försöka hitta lösningar under hösten. Mycket genom att ha kontakt med klubbar 
och distrikt. Analysera lite av hur klubbarna ser på miljö inom Lions. 
Kommer även att jämföra lite med det globala arbetet. 


Kisa 2022-08-08 


Gunnar Rydin 
Koordinator MD-Miljö 
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MÅL FÖR Sveriges Lions Hjälpfond (SLHj) under 
verksamhetsåret 2022-2023 


1. Marknadsföring via annonsering
Enligt Svensk insamlingskontrolls regelverk gällande 90-konton, får upp till 25
% av insamlade medel användas till marknadsföring. Hittills har i princip inga
medel alls används för detta. För att kunna få in medel från allmänheten till
Sveriges Lions Hjälpfond måste medel tas i anspråk för detta.
Mål: Utnyttjande av max 10 % av insamlade medel till marknadsföring under
året.


2. Arbetssätt för Sveriges Lions Hjälpfond
I fondens stadgar framgår fondens ändamål. Tolkningsutrymme föreligger. Över
tid har fonden haft olika inriktningar. För att tydliggöra och stärka fonden behövs
en gemensam syn mellan Hjälpfondens styrelse och Guvernörsrådet gällande vad
fonden ska användas till.
Mål: Ställningstagande senast vid GR 5.


3. Kunskapen om Sveriges Lions Hjälpfond
Marknadsföring internt måste ske för att kunna etablera fonden som en resurs för
vår verksamhet. Olika former av kontakter ska tas – GR-möte, DR-möten,
utskick till LP m.m.
Mål: God kunskap om fonden internt.


För Sveriges Lions Hjälpfond 


Ordförande Kia Carlsson, LC Brunkullan 


2022-08-08
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Rapport till GR2 2022–2023 från Marknadskommittén /PR-Info 
 
Vi har under juli och augusti haft 3 digitala möten för att analysera och 
försöka hitta gränserna mellan Marknadskommittén och övriga 
kommittéer. Framför allt genomgång av hitta gränsen mellan Marknad 
och GMA-projektet. 
 
Efter genomgång av Guvernörsrådets Verksamhetsplaner och efter en 
förfrågan hos distrikten har vi kommit fram till en Projektbeskrivning 
och ett förslag till Projektplan(se bilagor). Vi har också tagit fram ett 
förslag till hur en klubb kan profilera sig. Det förslaget kommer att 
redovisas på GR2 (kommer även att finnas på engelska för att kunna 
presenteras för IP). 
 
Vi anser att vårt jobb och flera andra projekt går mycket hand i hand, 
vilket gör att vi föreslår att det borde tillsättas en samordnare som har 
en övergripande bild av de parallella projekten och som också kan 
arbeta med en kontinuitet över ett antal år. 
 
Vi kommer även att göra ett underlag för att söka en ny Grant från LCI 
för intern marknadsföring till klubbarna. Vi kommer även att göra ett 
förslag på att hämta medel från Allmänna Arvsfonden. 
 
Marknadsgruppen har kunnat knyta till sig en ny medlem från LC 
Oxelösund. Ulf Ström har arbetat med marknadsföring i ett antal år 
och, med bl.a. att marknadsföra IBM o SAP. Han kommer att kunna 
tillföra gruppen mycket av sin erfarenhet. 
 


 
 


Marknadskommittén/PR-Info 
 
PDG Ralf Melin  LC Saltsjöbaden 
Kristina Klempt  LC Upplands Väsby 
Valter Kroon  LC Älmhult 
Ulf Ström LC Oxelösund 
Lars Kuntze         LC Oxelösund, Ordförande 
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Projektbeskrivning 
Lions Club Marknadskommunikation  


 2022-08-05 


Projektbeskrivning 
 
Projektnamn  Lions Club Marknadskommunikation  
Projektägare  Lions Clubs International MD101 
Projektledare  Lars Kuntze 
Projektperiod  2022-2023 
 
Sammanfattning 
Projektet är till för att aktivera och hjälpa klubbarna med att kunna profilera sig externt och 
internt med slutligt syfte att kunna bibehålla nuvarande medlemmar och förstärka 
medlemsantalet. 
 
Beställare 
Lions Clubs International MD101 Guvernörsråd. 
 
Bakgrund 
Klubbarna behöver ett stöd för att kunna profilera sig. Detta för att kunna bibehålla nuvarande 
medlemmar, att synas externt och därigenom skaffa nya medlemmar. 
 
Mål 
Att stödja klubbarna i att kunna behålla gamla och öka antalet medlemmar i Lions. Nettoökning 
av medlemmar inom 3-årsplan. 
 
Metod / Modell 
Projektplan 
 
Omfattning & strategi 


Omfattning & Strategi 
Initialt genom ett antal digitala besök på zonnivå med målet att inspirera till och visa på 
möjligheten att profilera klubbarna samt att genom flera webinar visa på hur man kan bygga en 
intressant och levande hemsida, installera Sociala medier (Instagram, Facebook), säkerhet och 
aktsamhet när det gäller Sociala medier och hantering av data i klubben (Ekonomisystem och 
filer). Allt med målet att klubbarna själva ska kunna ta fram och genomföra en mer effektiv 
marknadskommunikation i framtiden 


Avgränsningar 
Samarbeta med GMA-projekt 
 
Tidsplan 
Se projektplan 
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Organisation 
MD:s Marknadsgrupp, Marknadsinforamationsansvariga på distrikten och Zonordförande. 
 
 
Kravspecifikation 


Projektkrav 
Enligt krav och önskemål från MD:s och distriktens verksamhetsplaner. 
 
 
Kommunikation & rapportering 


Kommunikationsinsatser 
Kontakt med Guvernörsrådet och GMA-projektet. 


Intressenter 
Klubbarna i Lions Clubs International MD101. 


Rapportering & uppföljning 
Kontinuerliga rapporter till Guvernörsrådet . 
 
Utbildning 
Följa Internationella- och Nationella-organisationens förändringar i informationsunderlag och 
regler. 
 
Risker & kvalité 


Riskanalys 
Att inte få tillräcklig respons från zoner och klubbar. 
 


Kvalitetssäkring 
Uppföljning av resultat på gjorda åtgärder i klubbarna efter genomgångna webinar och zongenomgång. 


 
Budget 


Budget 
Uppställning av projektets sammanställda budget.  
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Intäkter 
Budget                                         50 tkr 
Grant från LCI    150 tkr 
Allmänna arvsfonden    500 tkr 
Summa intäkter    700 tkr 
 
Kostnader 
Webinar                              50 tkr 
Zonmöten digitala                           100 tkr 
Externa konsulter      50 tkr 
Summa kostnader    200 tkr 
 


Noter 
Överskottet behövs för uppföljning och vidare bearbetning under nästkommande år. 
.  
 
 
 


Bilagor 
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Lions Clubs Market 
communication plan Sweden 2022-
2023


Bil 20-22-23 Responsible Budget 26 27 28 29 30 31 32 33 34 35 36 37 38 39 40 41 42 43 44 45 46 47 48 49 50 51 52 1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17 18 19 20 21 22 23 24 25 26


Total budget 1 076 500     


General
Funding activities by Marketing group
Creating member lists by club and role


MD Supporting marketing activities 
How do we improve existing and new club member 
engagements
Lions positioning definition. The marketing project goal 
for 2022-2023 and discussion.  Lars kuntze


Internal marketing to members 4 000            
Ideas how to get more members in club/ webinar Per Johan Sigman


How to improve Lions Clubs digital marketing via 2 500            
Homepage
Social media, (Facebook, Instagram)
Information security, GDPR and saftey standards Kristina Klempt
Webinars/ pods


Financial controling/ Webinar
Support for Direct marketing to districts, clubs and members


District supporting marketing activities
Internal marketing to members


Direct marketing by districts to clubs and members
External marketing


Own massmarketing initiatives 
Joint local clubs massmarketing initiatives 


Zone supporting marketing activities(coordination role
Internal marketing to clubs


How do we improve existing and new club member engagements
External marketing


Own massmarketing initiatives 
Joint local clubs massmarketing initiatives 


Local club marketing activities
Funding via MD. SEK 10 000/ club. Based on Local club approved plans 1 070 000 
107 clubs


Internal Local club member activities
Social internal activites


Meetings
Other social activities


Internal marketing to members
Direct marketing to members


e-mail to members
External Activities


Lions Train 
Oxelö market
Loppisdagarna


External massmarketing
Uppdating of local homepage
External massmarketing related to activities


e-mail
twitter
Facebook


JuneJanuari February April MayOctober November December MarchJuly August September
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Linkedin
Newpaper articles about activities
Supporting sponsors - Information about activities 
released via


e-mail
twitter
Facebook


Social media securing activities


New activities 
xxx
xxx


Products, gifts, banners etc
Gifts etc


Given to ambulance etc
Clothings


Lion clothings





		Övergripande
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Rapport från LCIF-koordinator till MD 101 AU GR 2 


Äntligen kan vi börja arbeta efter sommarens ledighet.  


En återblick om vad som hänt sedan föregående verksamhets år är lite vad som gäller LCIF 
Distrikts koordinatorer. Beslutet innebär att mandat tiden ändras till treåriga mandat, man tar 
även bort regeln att DC inte behöver varit DG. 


Man ser till personlig kunskap och intresse samt engagemang och även möjlighet att engagera 
klubbarna så att det blir kortare vägar och bättre kommunikation när det gäller LCIF.  


Inför verksamhetsåret 22 -23 så blir det nya DC i 3 distrikt M, N, O, S och V blir föregående 
års DC kvar detta år. Godkännandet från LCIF kommer att meddelas under innevarande 
månad.  


Jag har även tagit upp frågan om verksamhetsårets riktade aktiviteter för LCIF:s Planering 
och hoppas att den ska vara klar till GR 2. 


Jag hoppas också att vi ska ha möjlighet att tillsammans skapa goda förutsättningar för stöd 
till LCIF och därmed ge möjlighet att fortsätta det arbete som görs när katastrofer och behov 
finns.  LCIF är bland de första på plats när katastrofer inträffar!   


HJÄLP OSS ATT FORTSÄTTA MED DETTA! 


 


Mockfjärd 2022 08 06 


PDg Lennart Frediksson 


MD101 L C I F Coordinator 
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Stiftelsen Konungens Jubileumsfond för Ungdom i Sverige  
 
Rapport till AU ang. ledamot i fondens styrelse 
 


Eftersom mitt förordnande, som ledamot i fondens styrelse upphör 30 april 2023 skall Lions 
utse ny ledamot. Konungen önskar förslag på 2 – 3 personer och kommer att utse en av dessa 
till ledamot i fondens styrelse.  


Enligt fondens stadgar utses styrelseledamot av Stiftelsens Ordförande för en tid av tre år med 
möjlighet till förlängt förordnande två gånger. Jag invaldes som ordinarie ledamot 2015 och 
avgår efter nio år 2023. 


För att förbättra ansökningsförfarandet och för att bibehålla Lions goda förtroende i fonden, 
förslår jag att Lions utser tre ledamöter i en arbetsgrupp, som tar hand om alla ansökningar 
och förbereder materialet. Alla dessa tre namn föreslår Lions Slottet så fort som möjligt inför 
nästa års styrelsemöte. Vid detta möte kommer Konungen att utse en person till ordinarie 
ledamot och en suppleant.  


Gruppen bör även inför detta verksamhetsår ta fram en blankett för ansökningarna. Det skulle 
förenkla för klubbarna och göra ansökningarna mer enhetliga.  


Trots de ganska blygsamma stipendier fonden kan bistå med är Konungen mycket mån om 
fonden och har stort förtroende för det arbete Scouterna och Lions bidrar med i samhället. 


Naturligtvis kommer jag att göra övergången till ny representant i styrelsen så smidig som 
möjligt. 


Namnförslag kan sändas till styrelsens sekreterare under adress: 


Stiftelsen Konungens Jubileumsfond för Ungdom i Sverige 
Överintendent Jan Lindman 
Kungliga Hovstaterna 
Riksmarskalksämbete 
Kungliga Slottet 
11130 Stockholm 
  


 
Norrtälje 8 augusti 2022 


 
  


Hans Catani 
PDG 
Lions representant i fonden 
 








 
 


2022-2023 
Bil 23 


2022-08-08 
Sida 1 av 2 


 


Beslutskontroll 2022-08-08 
AU. 


2020-2021 


§95 a) a) Bring Quality to Life. Bilaga 201. GRAU noterar med tillfredställelse att Lions Sverige 
nu godkänts som ”Mottagare” av Tullverket. Detta Innebär att Lions Sverige kan ansöka om 
tullfrihet för varje tält- och filtleverans samt att möjlighet finns att återfå moms. GRAU ser det 
som angeläget att det finns en tydlig och aktuell arbetsordning för Bring Quality to Life och vill 
erinra om tidigare givet uppdrag att komplettera arbetsordningen. GRAU 2: Ärendet rörande 
”Mottagare” avslutat. GRAU ger uppdraget till stadgekommittén att ta fram förslag till 
arbetsordning för BQt 


2021-2022 


§22 MD:s hemsida GRAU ger i uppdrag åt MD:S IT-ansvarige Nils-Erik Bergström att i 
samråd med personalen på MDkontoret se över innehållet på hemsidan samt att uppdatera 
densamma. 


§ 106 Arbetsordning/Uppdragsbeskrivning för Bring Quality to Life. Uppdrag till GRAU, 
enligt GR protokoll, § 128. Arbetet ska genomföras tillsammans med ledningen för Bring 
Quality to Life. Förslaget ska vara framme till GRAU 5. 


GR 


2020-2021 


GR 6 


e) Bring Quality to Life  


GR beslutade att katastrofberedskapen inte ska tas i anspråk för BQtL. Diskussionen om hur 
tältinköpen skall finansieras i framtiden överlämnades till nästa verksamhetsårs guvernörsråd. 


GR 


2021-2022 


GR 6 


§ 215 Ekonomi och budget, april 2022.  


Bilaga 245, 246, 247. Controller Bengtåke Johansson kommenterar balansrapporten, 
resultatrapportens administrativa delar samt projektrapporten. Controllern påpekat att 
resultatrapporten kommer att visa ett betydande underskott vid verksamhetsårets slut. GR 
beslutar att uppdra åt controller Bengtåke Johansson och ekonom Bengt Lundblad att ingående 
analysera orsakerna till det förväntade underskottet. 


§ 217 y) Stiftelsen Konungens Jubileumsfond. Bilaga 238, 248.  


GR noterar rapporterna och lägger dem med godkännande till handlingarna. De konkreta 
förslagen enligt Bilaga 238 överlämnas till det inkommande guvernörsrådet för 
ställningstagande. 
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§ 219 Hjälp Lions Hjälpa Diabetesforskningen. Bilaga 250, 251.  


Projektstyrelsen för projektet Hjälp Lions Hjälpa Diabetesforskningen har konstaterat att det inte 
är möjligt att genomföra projektet inom given tidsram, med ett projektslut den 30 juni 2022. 
Detta hör då samman med det fokus som givits Ukraina. En begäran om förlängning av projektet 
till den 31 december 2022 är inlämnad till Lions Clubs International, Marketing Committee. 
Något svar på begäran har i skrivande stund inte inkommit. GR beslutar att notera informationen 
och avvakta svar från Marketing Committee. 


§ 226 Diskussion om och beslut om stadgekommitté.  


Guvernörsrådet beslutade vid GR 2 att tillsätta en stadgekommitté med uppdraget att göra en 
översyn/uppdatering av MD:s Stadgar och Arbetsordning. Eftersom kommittén inte kunde lämna 
något förslag för beslut på RM 2022 pausades arbetet. GR beslutar att att upplösa kommittén, 
samt att till ny stadgekommitté utse inkommande stadgesekreterare och IPGRO 


§ 227 Diskussion om och beslut om organisationsöversyn av MD 101.  


Guvernörsrådet har under verksamhetsåret konstaterats att det finns strukturer och processer på 
MDnivån som är otydliga. Det är viktigt att tydlighet råder för att undanröja missförstånd. GR 
beslutar att till kommitté med uppdraget att göra en förutsättningslös genomgång av 
organisation, strukturer och processer inom MD utse inkommande IPGRO och stadgesekreterare 


§ 229 Framställning av Lions Handbok 2022 – 2023.  


Uppdateringen av Lions Handbok 2022 – 2023 har påbörjats. Det yttersta ansvaret för 
handboken åvilar IPGRO. Av detta följer att IPGRO Anna Maria Bernstein har ansvaret fram till 
den 30 juni 2022 och inkommande IPGRO Alf-Göran Andersson från den 1 juli 2022. 
Guvernörsrådet uttalar uttryckligen att handboken ska vara klar inför GR 2, verksamhetsåret 
2022 – 2023. 


§ 230 Meddelande om Host Committee,  


NSR Årsmöte 2023, i Borås. Guvernörsrådet har tidigare beslutat att GRAU ska utgöra Host 
Committee inför och under Nordiska Samarbetsrådets Årsmöte 2023 i Borås. Temat är Social 
inkludering och arbetet har börjat att finna en lämplig Key Note Speaker. Arbetet i Host 
Committee kommer nu att intensifieras 


§ 234 Tillkommande ärenden – beslutsärenden.  


a) Bring Quality to Life (BQtL) Refererande till GR:s protokoll från GR 2 X, § 63 b. De medel 
som fördes till BQtL:s konto är återförda till Pengapåsen respektive Katastrofberedskapen. 
Begäran har inkommit från BQtL att ställa 400.000 kronor till förfogande så att aktiviteten kan 
matcha från LCIF erhållen Grant. I och med detta kan nya tält beställas. GR diskuterar begäran 
och det råder enighet om vikten av att kunna beställa nya tält. GR beslutar att för ändamålet 
avsätta 400.000 kronor ut Katastrofberedskapen 


Frösön 20220808 


Annica 
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Rapport från LEO-koordinator 


 


Jag har precis tagit över rollen från Viktor Sundman som försökt att sätta in mig i rollen. Jag 


passade också på att delta i Leos möte under RM i Falun. Så här ser det ut för tillfället: 


 


I dagsläget finns tre klubbar. Leo Club Linköping, Leo Club Växjö och Leo Club Kristianstad. 


Linköping har de senaste åren fungerat som en digital klubb då medlemmarna varit utspridda i 


olika städer, men kommer från nästa verksamhetsår återigen vara koncentrerad i Linköping. I 


Växjö har man inte haft samma skifte till det digitala även om medlemmarna har varit lite 


utspridda. Kristianstadsklubben är lite speciell i bemärkelsen att det är en körklubb, och de 


aktiviteter de gör är köraktiviteter.  


 


Klubbarna har ju sina egna aktiviteter, ofta i samarbete med sina respektive Lionsklubbar. För 


att öka kontakterna emellan Leo–klubbarna och i syfte att kunna utbyta idéer och erfarenheter 


har man det senaste åren arrangerat regelbundna digitala avstämningar mellan presidenterna 


(och ibland vice presidenterna), fyra stycken om året. Vid dessa möten har klubbarna kunnat ge 


en uppdatering om vad som händer och fått lite uppdateringar om nyheter från  t.ex.MD och 


frågor såsom marknadsföring eller gemensamma aktiviteter har kunnat diskuteras. Den enda 


fysiska sammankomsten mellan klubbarna är årsmötet, som hålls i samband med Riksmötet. 


Vid årsmötet finns ingen stadgesatt agenda – istället har man tagit tillfället till att diskutera 


gemensamma utmaningar och eventuella gemensamma aktiviteter eller andra ämnen som 


klubbarna tycker det är angeläget att diskutera.  


 


Utöver dessa möten finns det en tanke på om man ska försöka ordna ytterligare en nationell 


sammankomst under hösten för att öka engagemanget ytterligare, och då fokusera på att göra 


en gemensam aktivitet någonstans. Eventuellt skulle man kunna göra en sådan aktivitet till en 


nordisk aktivitet och även bjuda in Leos från Norge, Danmark och Finland.  


 


Den stora utmaningen är, förstås, att öka antalet Leo. Det handlar dels om att öka antalet 


medlemmar i de existerande klubbarna, som alla är nära existensminimum. Här ligger mycket 


av ansvaret på klubbarna själva att genom aktiviteter kunna synas och locka medlemmar, och 


exempelvis samarbeta med universitetet eller studentföreningar för att nå ut till ungdomar i rätt 


ålder, men självklart med stöd från koordinatorn och från de andra klubbarna. Dels handlar det 
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om att öka antalet klubbar, där mer ansvar ligger på Lionsklubbar, -zon och -distrikt. Här har 


framförallt 101S visat en vilja att få igång fler Leoklubbar i regionen, men andra har också hört 


av sig. Här har jag som koordinator en viktig roll för att komma med stöd och råd till Lions 


som vill få igång nya klubbar, men även som kontaktskapare, då de Leos som finns med fördel 


skulle kunna sättas i kontakt med dessa Lions för att hjälpa till (det är alltid lättare för unga att 


rekrytera andra ungdomar än om det ska göras av äldre Lions). 


 


Britt Nilsson 220808 


 








Ralf Melin MDGLT 101 


Älgövägen 31A, 13336 Saltsjöbaden 


ralf.melin@telia.com/mdglt@lions.se 


070-328 7204


Rapport från MDGLT 2022-07-30 


Lionsarbetet har kommit igång med en strävan att vi kan få ett verksamhetsår med mindre störningar 


som vi upplevt under Covidåren. Lions har till viss del anpassat sig att mötas digitalt, men det är 


viktigt att ses! 


vDG- utbildningen 


Under juli samtalade vGRO Pia Rundberg och jag och lade upp en struktur för vDG-utbildningen som 


dels sker i Sverige men även via länk med vår nordiska koordinator Halldór Kristjansson. 


Pensum för den svenska utbildningen har inkommit och kommer att portioneras ut över ett antal 


träffar. Mellan dessa kommer även hemuppgifter att ingå. 


För den internationella delen är curriculum ännu inte helt fastlagt. Klart är att vDG kommer att 


genomföra ett antal seminarier via ZOOM och redovisa hemuppgifter via LCI:s nättjänst. Examen sker 


i samband med Convention i Boston 2023.  


Vi ser det som ytterst viktigt att se till att vDG-gruppen, med respektive, får en full förståelse för vad 


DG-skapet innebär. Ett samlingsmöte kommer därför att genomföras i Åkulla utanför Varberg den 


10-11 augusti där alla träffas, får utbyta tankar och idéer samt få föredrag och information i vad som 


ligger i pipeline inför sitt verksamhetsår. Vid denna sammankomst kommer vi att fastställa fortsatt 


program och datum för utförande. I möjligaste mån ska dessa datum harmoniera med datum för GR 


även om det är en strävan att vDG ska aktivt delta vid Guvernörsråden som en del i utbildningen. 


RLLI (Regional Lions Leadership Institute) 


Det har varit mycket problem med att förlägga en RLLI-kurs till Sverige. Dels pga att LCI inte har 


kunnat lämna ut kursmaterialet, dels att hotellsituationen i Sverige är minst sagt kaotisk. Vid dags 


datum har den 25-27 november fastställts som den mest tänkbara tidpunkten. Att tidpunkten ligger 


sent beror delvis på distriktens aktiviteter under uppstart dels tillgänglighet av instruktörer och 


lokaler. Som det ser ut kommer vi att kunna välkomna cirka 25-30 deltagare till Scandic Skogshöjd i 


Södertälje. 


Alla som vill ha en aktiv roll i en Lions-klubb samt de som är ZO, vZO eller 1-2 VDG kommer att ha stort 


utbyte av RLLI-kursen och uppmanas att anmäla sig. Formuläret kommer att läggas upp på LEARN. 


En ansökan till LCI är inlämnad för vidarebefordran till GRO samt Area Leader Hilde Straumsheim för 


attest. Om anslag beviljas kommer kursen att ha en grundfinansiering av $4.500 (cirka SEK 46.000). 


Det innebär att vi troligtvis kan genomföra kursen, inklusive övernattningar, till en kostnad av ca Sek 


2.000/deltagare (att betalas av deltagare/klubb/distrikt). 
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 Ralf Melin MDGLT 101 


 Älgövägen 31A, 13336 Saltsjöbaden 


 ralf.melin@telia.com/mdglt@lions.se 


 070-328 7204 


Zonutbildning. 


En gemensam mall för zonutbildning har sänts ut till alla 5 distrikt. Tanken är att man genomför 


huvudspåret som .ppt-utbildningen anger samt at man tillför information som är aktuell för det 


individuella distriktet. Gemensamt är att DG/VDG avslutar sessionen med att ha en diskussion om 


hur ZO kan föra ut verksamhetsplanen till klubbarna och få ett bättre samarbete och ”Vi-känsla”. Det 


behövs. 


En ALLI-utbildning, dvs en fortsättningskurs av RLLI genomförs i Oslo den 12-14 maj 2023. Språk är 


Engelska, Finska, Franska och Italienska. Ansökan ska vara inne senast den 11 februari 2023. 


FDI (Faculty Development Institute, instruktörsutbildning) kan sökas till Porto i Portugal den 25 


oktober 2022. Språk är Engelska, Tyska, Portugisiska och Svenska. OBSERVERA att ansökan måste 


vara inne senast den 25 augusti! 


Om du har gått igenom FDI och blivit godkänd kan du ansöka till LCIP (Lions Certified Instructors 


Program). En sådan kurs genomförs i Budapest, Ungern den 9-12 december, Språken är Engelska, 


Tysk, Franska och Spanska. 


I övrigt kommer MDGLT att hålla kontakten med kollegorna i distrikten och samstämma att 


utbildning genomförs och att vi alla följer MD:s beslutade standards. Kontakt med ZO i distrikten är 


avgörande för om utbildning och medlemsvärvning kommer till stånd. Resultaten kommer givetvis 


inte att framgå från MD-nivå utan hur väl information har nått ut och anammats av klubbarna. 
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Sten-Yngve Södergren, IPDG 101S – MDGST 101 
Mobil: 0703-206065     E-post: stenyngve@hotmail.com 


Rapport till GR2 - MD GST 


INLEDNING 


Rapporten till GR2 blir mer i form av plan över kommande aktiviteter inom 


ramen för MD GST. I övrigt hänvisar jag till den plan för MD GST 2022–


2023 som är inskickat som eget dokument där ett större område med 


frågeställningar belyses. 


AKTIVITETER FÖR 2022–2023 


Förslag på planerade nationella aktiviteter är: 


Hjälp Lions Hjälpa Ukrainas befolkning. Detta är ett projekt som 


kommer att löpa vidare under året eller så länge behov finnes. Viktigt är 


också att klargöra om beviljat grant i form av PR-anslag också gäller för 


även denna aktivitet. 


- Sept - Okt, BQtL tältaktiviteten, LCIF fokusområde Humanitär, Katastrof
Kommittén BQtL är ansvariga.


- 8 oktober Världslionsdagen


Hösten 2021 var insamlingsaktiviteten riktat till LCIF fokusområde syn. GR 
behöver i samband med GR2 ange vilket som ska vara årets fokusområde. 


- Nov-Dec, Diabetesforskning (Barndiabetes) LCIF fokusområde Diabetes


MD GST ansvarig, samråd med vår representant i Barndiabetesfonden. 


Världsdiabetesdagen infaller 14 november. 


Beviljat grant från LCIF. Här krävs det en kraftsamling för att lyckas uppnå 
det som utlovats. Viktiga resurser är PR/Infokommittén. Projektet avslutas 


31 december 2022.  


- Jan- Mars, Paralympics/Special Olympics LCIF fokusområde ungdom


Kommittén för funktionsvariationer är ansvariga och har samråd med 
Hjälpfonden. 


- Maj - Juni, 5 juni Världsmiljödagen LCIF fokusområde Miljö.


Vilket tema som gäller för 2023 har vi inte klart är. 


Ansvariga är MD GST i samråd med miljökommittén, även PR/Infokommit-
tén är med när det gäller att ta fram eventuellt kampanjmaterial. 
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Sten-Yngve Södergren, IPDG 101S – MDGST 101 
Mobil: 0703-206065     E-post: stenyngve@hotmail.com 


MÖTEN 


Planeringen är att genomföra två digitala möten per termin med DR GST.  


Utöver detta även ha löpande möten och kontakt med MD GAT, övriga 


kommittéer samt med Barndiabetesfonden och våra representanter. 


 


 


Sölvesborg, 2022-08-07 


 


 


 


Sten-Yngve Södergren, GST MD 101 
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Till: 
GR  
Att: GRO Bengt Persson  


 


RAPPORT NORDISKA SAMARBETSTRÅDET (NSR) INFÖR GR´S 
MÖTE 27–28/8 2022 


 


Plan för verksamhetsåret 2022–2023 


• September Workshop 
16–18/9 2022 avhålls i enlighet med bestämmelserna i NSR By-Laws en 
Workshop. I år hålls den i Glostrup i Danmark. Deltagare är NSR CC-board, VCC 
gruppen och NSR-OC. 
Huvudpunkten under mötet är att diskutera hur en förnyelse av NSR ska 
åstadkommas. 
 


• NSR´s årsmöte 
19–22/1/ 2023 hålls NSR´s årsmöte i Borås under temat Social Inkludering. 
RMK har på uppdrag av GR upphandlat boende, mat och konferenslokaler på 
Grand Hotell i Borås. 
Ansvariga för huvudtalare och seminarier är MDAU. 
 


Älekulla i augusti 2022 
Finn L Bangsgaard 
Ordförande NSR-OC 2022 - 2023 
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Planering GDPR-ansvarig verksamhetsåret 2022-2023 
 


Personuppgiftsansvarig för Lions MD 101 är guvernörsrådsordförande, GRO. Uppgiften att 
övervaka personuppgiftshanteringen inom Lions MD 101 kan delegeras till en GDPR-
ansvarig. GRO har dock fortfarande det yttersta ansvaret för personuppgiftshanteringen. 


GDPR-ansvarigs, nedan benämnd GDPRa, ansvarsområde regleras i anvisningar för 
uppdraget, fastställda vid GR4 2022-01-29, bilagd. 


I enlighet med det skall Lions dataskyddspolicy och anvisningar hållas uppdaterade.  
Detta skedde senast vid GR4 220129. 


GDPRa planerar att under augusti månad instruera samtliga distriktsguvernörer att se till att 
dataskyddspolicy, anvisningar och formulär finns tillgängliga via distriktens hemsidor. 


Vidare kommer distriktsguvernörerna att instrueras att informera sina zonordföranden om 
dessa dokument samt att tillse att frågan tas upp i samband med klubbesök och på relevanta 
utbildningar av klubbtjänstemän. 


GDPRa kommer att ställa sig till förfogande till att bistå i detta arbete. 


I övrigt står GDPRa till förfogande för att svara på frågor inom dataskyddsområdet. 


 


Trosa 2022-08-02 


Mats Gernandt 
GDPR-ansvarig Lions MD 101 
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Fastställd GR4 2022-01-29 


Uppdragsbeskrivning Dataskyddsombud 


 


Inom Lions Clubs Sverige (MD 101) ansvarar ytterst guvernörsrådsordföranden (GRO) för att 
hanteringen av personuppgifter inom organisationen sker i enlighet med svensk lagstiftning. 


GRO kan delegera detta uppdrag till ett dataskyddsombud. 


I uppdraget som dataskyddsombud ingår följande uppgifter: 


1. Att hålla sig uppdaterad om aktuell lagstiftning i Sverige, 


2. Utforma och uppdatera en datapolicy för MD 101, 


3. Utfärda anvisningar och utforma dokument till MD 101’s administration och 
lionsklubbar för hantering av personuppgifter, 


4. Ansvara för att inkommande distriktsguvernörer får information om svenska Lions 
hantering av personuppgifter för vidare förmedling ut till landets klubbar. 


5. Vara kontaktperson gentemot Lions Clubs International i fråga om hantering av 
personuppgifter. Ansvara för att distriktsadministratörer till MyLion/MyLCI utses för 
nästkommande verksamhetsår senast 30 juni. 


 


 


 


 


 








Lions Clubs International Vellinge 2022-08-10 
MD 101  


Rapport New Voices 


Vid starten av verksamhetsåret 2022-2023 inleddes sommaren med ett första webbmöte redan den 28 
juni 2022, trots att verksamhetsåret ännu inte startat. Vi gjorde en kort resumé över året som avslutades. 


Informationen jag fått från Lions Clubs International var att New Voices kommer att fortsätta med New 
Voices plattform under kommande verksamhetsår och att Lions New Voices Team Europa har lyckats 
mycket bra i Europa med sitt arbete för fler kvinnor, för fler Leos, för fler medlemmar till branchklubbarna 
och de underrepresenterade grupperna. 


Zoom-möten för Europas Lions och New Voices kommer i fortsättningen under året att arrangeras och 
precis som tidigare med olika teman och föreläsare. Teamets zoom-möten har ett hundratal deltagare vid 
varje föreläsning. Teamet har också i år fått tre nya medlemmar, bland annat också Elisabeth 
Emanuelsdotter Voll från Sverige. 


Den 7 augusti 2022, anordnades vårt andra webbmöte för MD101 med representanter från distrikt M och 
S närvarande, vi inledde med presentation och några punkter diskuterades: 
Hur vi har det just nu - och vad som sker inom närmaste framtiden. 
Bildspelet från Lions CIubs International den 15 juli visades med tillägg om hur vi kan arbeta i Sverige. 


Därefter diskussion om hur vi i Sverige vill framföra vårt budskap och vad vi bör prioritera. 
Tyvärr har vi inte deltagare från alla distrikt, men förhoppningsvis kommer fler att ansluta sig från alla 
distrikten i Sverige. 


Efter att ha satsat mycket tid, arbete och tankekraft på programmet och dess tillämpning i Sverige har jag 
dragit följande slutsatser. 


Att skapa en arbetsgrupp i varje distrikt är ett arbete som kräver stort engagemang från ansvarig för 
programmet i respektive distrikt och att New Voices behöver samarbeta med GAT och zonordförandena. 
Det är viktigt att alla distrikt har tillgång till de resurser som behövs för att på ett effektivt sätt kunna 
arbeta med programmet i det egna området. I distriktet bör även ges möjlighet att skapa eget 
material/broschyrer etc, anpassat till lokala förhållanden. 


Fokus i vårt arbete ska enligt Lions Clubs International vara att arbeta med klubbar/klubb och distrikt för 
att stärka och inkludera medlemskapet. Vi bör ge möjlighet till stöd för att uppmuntra och agera som 
mentorer för andra att ta på sig ledarskapsuppdrag. Att dela med oss av information och historier samt 
finna vägar för att information och meddelanden ska nå ut, är också viktiga uppgifter. 


Vi kommer att fortsätta vårt engagemang vid nästa webbmöte i mitten av september. 


Vellinge som ovan 
Eva Persson 
Lions New Voices Team Europe 
Lions New Voices MD 101 
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